



Artikelnummer/Itemnumber: 312112G

Tarifnummer Export: 94054039 | Frachtkategorie: A

Signalleuchte für TL- Baken, Lichtaustritt einseitig, gelb

Signal light for TL traffic panel, light exits on one side, yellow



Artikelbeschreibung:

Baustellenwarnleuchte mit LED-Technik, Optik Ø 180mm, mit Halter und Batteriekasten für 2 x 6V
Warnleuchte mit LED-Technik und Dämmerungsautomatik, blinkendes Dauerlicht, zur Montage an Sicherheitsbaken. Zur ein- oder beidseitigen Absicherung auf mehrspurigen Bundesstraßen und Autobahnen, Dämmerungsautomatik, einseitige Lichtausstrahlung.

Verwendungszweck:

Für den Einsatz bei Arbeiten im Straßenbau

Technische Daten:

Gewicht: 0,90 kg/St
Material:
Kunststoff

Prüfungen/Normen:
BAST-geprüft

item description:

Construction site warning light with LED technology, optics Ø 180mm, with holder and battery box for 2 x 6V warning light with LED technology and automatic twilight control, flashing continuous light, for mounting on safety beacons. For one-sided or double-sided protection on multi-lane federal roads and motorways, automatic twilight control, one-sided light emission.

designated purpose:

For the application for work in road building

technical specifications:

weight: 0,90 kg/pc
material:
plastic

Tests/standards:
BAST-tested

*Alle Angaben sind Richtwerte (teilweise mit branchenüblichen Rundungen zum besseren Verständnis) und dienen lediglich zum Produktverständnis, nicht aber als Basis zum Bau von Zubehörteilen, Lagergestellen, Adaptierungen, Kombinationsprodukten oä. Alle Angaben sind ohne Gewähr, für evtl. Fehler und resultierende Folgen übernehmen wir keine Verantwortung.

*All data are approximate values (partly with industry-standard rounding for better understanding) and serve only for product understanding, but not as a basis for the design of accessories, storage solutions, adaptations, combination products or the like. All information is without guarantee, for possible errors and resulting consequences we assume no responsibility.